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Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Bartosza Arłukowicza 

Szanowny Panie Ministrze! 

Z dużym niepokojem obserwuję sytuację związaną z brakiem wymaganej ilości szczepionek. Szczególnie 

brakuje szczepionek przeciwko błonicy, tężcowi i krztuścowi. W niektórych miejscach obowiązkowe szcze-

pienia dzieci zostały wstrzymane. Szczepionek brakuje nie tylko w Wielkopolsce, lecz także w innych regio-

nach kraju. 

Z informacji podawanych przez media wynika, że braki w szczepionkach dla dzieci przeciwko błonicy, 

tężcowi i krztuścowi są spowodowane tym, że w Europie wystąpił długotrwały problem z produkcją i dystry-

bucją szczepionek Infanrix DTPa oraz Tripacel. Należy zaznaczyć, że dzieci powinny dostawać je w trzech 

dawkach – pierwsza między szóstym a ósmym tygodniem życia, potem kolejne dwie w sześciotygodniowych 

odstępach. 

W związku ze wspomnianym problemem zwracam się do Pana Ministra o udzielenie odpowiedzi na na-

stępujące pytania: 

1. Czy ministerstwo planuje zakup brakujących szczepionek? 

2. Czy istnieją dostępne zamienniki? 

3. Jakie są koszty jednej szczepionki? 

4. Czy ministerstwo dysponuje danymi w zakresie tego, ilu szczepionek brakuje w województwie wielko-

polskim? 

Z poważaniem 

Andżelika Możdżanowska 




